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Zápisnica z 2. zasadnutia  Kooperačnej rady UMR Ružomberok 
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Dňa 6.3.2024  o 09.00 hod. sa v malej zasadacej miestnosti MsÚ v Ružomberku, Námestie A. Hlinku 

č. 1, č. dv. 30, konalo rokovanie Kooperačnej rady UMR Ružomberok Liptovský Mikuláš. 
 

Prítomní členovia KR: 
1. JUDr. Ľubomír Kubáň – predseda (primátor mesta Ružomberok) 
2. Ing. Rudolf Urbanovič – podpredseda (viceprimátor mesta Liptovský Mikuláš) 
3. Igor Guráň – Združenie miest a obcí Liptova 
4. Ing. Rastislav Horvát – MAS Dolný Liptov 
5. Ing. Darina Bartková – OOCR Liptov 
6. Ing. František Horvát, PhD. – Katolícka univerzita v Ružomberku 
7. Ing. Marián Javorka – Ružomberské združenie miest a obcí 

 
 

Neprítomní členovia KR: 
1. Ing. Dušan Mesároš – Akadémia ozbrojených síl M. R. Štefánika – ospravedlnil sa 

 
 
Ostatní prítomní: 
 

1. Ing. Ján Pavlík, PhD., vedúci odd. grantov MsÚ Ružomberok 
2. Ing. Jana Tkačiková, administratívny pracovník sekretariátu UMR RK-LM na MsÚ v 

Ružomberku  
3. Mgr. Veronika Mikulková, administratívny pracovník sekretariátu UMR RK-LM na MsÚ v 

Ružomberku  
4. Ing. Jana Kormaníková, administratívny pracovník detašovaného pracoviska sekretariátu 

UMR RK-LM na MsÚ v Liptovskom Mikuláši  
5. Mgr. Simona Pelikán, administratívny pracovník detašovaného pracoviska sekretariátu UMR 

RK-LM na MsÚ v Liptovskom Mikuláši 
 
 
Rokovanie Kooperačnej rady UMR Ružomberok Liptovský Mikuláš otvoril a viedol predseda KR 
a primátor mesta Ružomberok, JUDr. Ľubomír Kubáň.  
 

 
K bodu 1 Otvorenie 

 
Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň,  privítal členov Kooperačnej rady. 
 
Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň,  konštatoval, že: 

• rokovanie bolo riadne a včas zvolané v súlade s čl. 8, Štatútu a rokovacieho poriadku 
Kooperačnej rady UMR „Ružomberok – Liptovský Mikuláš“,  

• Kooperačná rada je uznášania schopná, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina členov. 

• Predseda Kooperačnej rady UMR RK-LM predstavil všetkých prítomných a dvoch hostí 
Marcelu Pavkovčekovú (odbor regionálneho rozvoja ŽSK) a Miroslava Parobeka (MsÚ RK) 
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a opýtal sa prítomných, či súhlasia s prítomnosťou hostí na rokovaní Kooperačnej rady UMR 
RK-LM. Nikto z prítomných nevyjadril nesúhlas.  

 
K bodu 2 Schválenie programu  

 
 

Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň predniesol návrh programu zasadnutia a otvoril diskusiu k tomuto 
bodu.  
Do diskusie sa nikto neprihlásil 
 
 
Návrh na uznesenie: 
Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
I. Schvaľuje: 
 
Program rokovania: 
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
3. Voľba overovateľa zápisnice a uznesení z radov členov Kooperačnej rady UMR  
 Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
4. Liptov 2030 – aktuálny stav 
5. Indikatívny harmonogram plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady UMR   
 Ružomberok – Liptovský Mikuláš na rok 2024 
6. Kritériá pre výber projektových zámerov integrovaných územných investícií 
7. Záver 
 
Hlasovanie:   /za/ - 7   /zdržal sa/ -  0  /proti/ - 0 
 
Program rokovania bol schválený uznesením č. 3/2024. 
Hlasovanie:   /za/ - 7  /zdržal sa/ - 0  /proti/ - 0 
 
 

 
K bodu 3  Voľba overovateľa uznesení a zápisnice KR UMR RK-LM 

 
 

Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň predniesol navrhol za overovateľa Ing. Janu Kormaníkovú. 
 
Návrh na uznesenie: 
Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
I. Schvaľuje: 
za overovateľa uznesení a zápisnice Ing. Janu Kormaníkovú. 
 
Hlasovanie:   /za/ - 7   /zdržal sa/ - 0   /proti/ - 0 
 
Overovateľ uznesení a zápisnice bol schválený uznesením č. 4/2024. 
Hlasovanie:   /za/ - 7  /zdržal sa/ - 0 /proti/ - 0 
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K bodu 4 Aktuálny stav implementácie integrovaného územného rozvoja na území UMR 
Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

 
Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň požiadal Ing. Jána Pavlíka, PhD., vedúceho oddelenia projektov 
a grantov, o predstavenie stavu implementácie integrovaného územného rozvoja na území UMR RK-
LM.   
 
Následne otvoril diskusiu k tomuto bodu.  

 
- Ing. Pavlík, PhD. predstavil v niekoľkých bodoch aktuálny stav implementácie integrovaného 

územného rozvoja na území UMR RK – LM. 
- V prvom bode predstavil Jednotný metodický rámec pre prípravu integrovaných územných 

stratégií a integrovaných územných investícií v Slovenskej republike v programovom období 
2021 - 2027, predstavil aj Metodické usmernenie k podpore integrovaného územného 
rozvoja. 

- Predstavil podmienky poskytnutia príspevku pre väčšinu opatrení. Pričom vysvetlil, že tieto 
dokumenty spresňujú, čo je možné čerpať v jednotlivých opatreniach. Sú všeobecne 
nastavené pre Program Slovensko, jednotlivé výzvy budú však obsahovať ešte podrobnejšie 
špecifiká určené pre jednotlivé opatrenia. Súčasne predstavil aktuálne vyhlásenú výzvu. 
Informoval prítomných o tom, že MIRRI  dopredu zasiela UMR-om pripravované výzvy na 
pripomienkovanie. Podotkol, že ešte nie je doriešená webová stránka, ale po jej aktualizácii 
na nej budú všetky  dokumenty sprístupnené. Návrhy výziev budú členom KR zasielané 
priebežne na prípadné pripomienkovanie. 

- Následne Ing. Pavlík, PhD. predstavil aktualizované alokácie pre UMR RK - LM. Podľa jeho 
názoru je kľúčovou informáciou z dnešného dňa to, že monitorovacím výborom boli schválené 
finálne alokácie s nasledovným navýšením. Na opatrenie 2.1.2 – znižovanie energetickej 
náročnosti dostáva UMR RK - LM 318 053,- EUR, teda pôvodná alokácia 1 550 508,- EUR 
sa navýši o túto sumu. Štandardne treba pri Programe Slovensko počítať s 8% 
spolufinancovaním. K navýšeniu alokácií došlo u všetkých 5 opatrení, na tieto opatrenia už 
nebudú vyhlásené dopytové výzvy, všetko prešlo do UMR-ov. Nenavýšila sa suma do 
zvyšovania bezpečnosti prostredia. Zvýšená alokácia je aj v rámci opatrenia 5.1.5 do podpory 
kultúrnych zariadení, ktoré sa navýšilo o takmer 1 500 000, EUR Navýšenie je, aj v opatrení 
5.1.4 na infraštruktúru pre pohybové aktivity, a to o 150 969,- EUR  

- Ing. Hrovát (MAS Dolný Liptov) sa zapojil do diskusie s otázkou, či materiál, ktorý členovia 
Kooperačnej rady obdržali obsahoval už uvedené navýšením, alebo zatiaľ bez. 

- Ing. Pavlík, PhD.  zopakoval informáciu, že tento materiál dostali mestá dnes ráno, takže tieto 
aktualizácie budú Kooperačnej rade ešte len zaslané. 

- Ing. Kormaníková doplnila informáciu o tom, že mestá vedeli o navýšení alokácie pre UMR, 
ale dnes len prišlo konkretizované navýšenie a rozdelenie financií do uvedených opatrení. 

- Ing. Pavlík, PhD. pokračoval vo svojej prezentácii a informoval prítomných o vzniku 
Administratívnych kapacít a ich pracovnú náplň. Tieto pozície začali pracovať od januára 
v meste Ružomberok a Liptovský Mikuláš. Momentálne sú výdavky na ich mzdy alokované 
na dva roky. Následne predstavil zamestnancov, ktorí pracujú na týchto pozíciách 
v jednotlivých mestách. Upozornil členov Kooperačnej rady, aby sa na tieto osoby obracali 
v prípade otázok a podpory pri vypracovávaní projektových zámerov. Upovedomil prítomných 
o tom, že administratívne kapacity budú pripravovať aj hodnotenie Projektových zámerov pre 
členov Kooperačnej rady a pripravovať všetky potrebné podklady ku Kooperačným radám.  

- V nasledujúcom kroku sa Ing. Pavlík PhD. dostal k Procesu prípravy projektových zámerov. 
Informoval prítomných o tom, že v minulosti bol schválený zásobník projektov, ktorý bol aj 
určitým spôsobom obodovaný. Teraz je nutné posunúť sa ďalej aj v prípade zásobníka 
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projektov. Upozornil prítomných, že v prezentácii môžu vidieť kroky v priebehu od procesu 
prípravu projektového zámeru až po podanie ŽoNFP, ktoré realizuje riadiaci orgán 
a poskytovateľ. Potom je časť, kde sú úlohy Kooperačnej rady a Administratívnych kapacít, 
a nakoniec je tam časť, ktorú musí spĺňať samotný žiadateľ. Ing. Pavlík, PhD. upozornil 
prítomných, že teraz je ten čas, kedy oba jadrové mestá potrebujú dostať pôvodné námety  
do formulára Projektového zámeru. Nie je nutné mať v tomto čase zatiaľ projektovú 
dokumentáciu, alebo stavebné povolenie, ale každý žiadateľ by mal vedieť, že do roku 2027 
bude jeho projekt zrealizovateľný. Oba jadrové mestá už majú vytipované niektoré projekty, 
ktoré chcú dať do projektových zámerov, ale je možné stále doplniť aj nové projekty. Kľúčové 
v tomto memente je mať strategický projekt, treba sa pozerať na projekty z pohľadu jadrového 
mesta, treba projekt chápať z pohľadu strategickosti územia aj z pohľadu projektov 
podávaných za obce. Administratívne kapacity budú aktívne vystupovať z pohľadu projektov, 
ktoré máme identifikované, ale budú aj dopĺňať nové na základe požiadaviek žiadateľov. 
Projektový zámer si musí žiadateľ vypracovať sám, nebudú to robiť Administratívne kapacity. 
Žiadateľ by mal pri vypracovaní Projektového zámeru úzko spolupracovať 
s Administratívnymi kapacitami. Po vypracovaní Projektového zámeru musí byť tento dodaný 
na jadrové mesto najneskôr 45 pracovných dní pred zasadnutím Kooperačnej rady. Ing. 
Pavlík, PhD. informoval prítomných, že zatiaľ nie je žiadna cesta, aby bolo týchto 45 dní 
skrátených. Tento mesiac ešte bude možné urobiť skrátenie, ale z hľadiska auditu bude 
v budúcnosti nutné dodržiavať podmienku 45 dní. Administratívne kapacity zrealizujú 
hodnotenie Projektových zámerov. Ak bude potrebné môže Kooperačná rada vytvoriť 
tematické komisie. Navrhuje sa zrealizovať prvé hodnotenia prostredníctvom 
Administratívnych kapacít a potom sa v prípade potreby nastaví, či bude potrebné zakladať 
tematické komisie alebo nie. Schválenie Projektového zámeru Kooperačnou radou je už 
auditný záznam z pohľadu podávania žiadosti. Sídlo Administratívnych kapacít je na každom 
jadrovom meste, takže Projektový zámer je nutné podávať cez podateľňu mesta Ružomberok. 
Následne po zasadnutí Kooperačnej rady sa  zasiela uznesenia z Kooperačnej rady na 
regionálne centrum MIRRI, ktoré Projektové zámery posielajú konkrétnym poskytovateľom. 
Poskytovateľ kontaktuje žiadateľa a poskytuje súčinnosť pri písaní a podávaní ŽoNFP. 
Ministerstvo už konzultuje len technické parametre žiadosti, nezasahuje už do zámeru 
projektu. Následne po podaní ŽoNFP spustí konanie o ŽoNFP. Zmluva bude priamo 
s poskytovateľom. 
Kľúčovým je v najbližších dvoch mesiacoch pracovať na vypracovaní a podávaní 
Projektových zámerov. 
Ing. Pavlík, PhD.  zhrnul stručne svoje predchádzajúce informácie a poďakoval prítomným za 
pozornosť. 
Predseda vyzval prítomných na ďalšiu diskusiu. 
Ing. Bartková položila otázku, ako do tohto procesu bude vstupovať  VÚC. 
Ing. Pavlík, PhD. jej objasnil, že nijak. Nakoľko zástupcovia rady partnerstva majú mať 
informácie čo sa deje v Kooperačných radách, a na to majú medzi sebou zástupcov 
Kooperačnej rady, ktorí ich o všetkom informujú. Jediný prípad je keď sa UMR RK - LM 
dohodne, že sa spraví zmena alokácie, kedy sa presunú nejaké finančné prostriedky z UMR 
na VUC, alebo naopak. 
Ing. Urbanovič poznamenal, že  je výborné, že po 3 rokoch sa dostávame do stavu, kedy 
začíname pracovať na Projektových zámeroch. Podľa jeho názoru bude nutné realizovať 
Projektový zámer na základe alokácie, ktorá je schválená. Nadviazal na včerajšiu Radu 
partnerstva zhodnotením, že  alokácia ktorá je, bude rovnomerne rozložená 1:1, ako to bolo 
na začiatku nastavené. Takáto bola dohoda medzi oboma jadrovými mestami. Na regionálnej 
rade partnerstva vystúpil, aby alokácia bola rozdelená na 5 častí, aby každý dostal svoj balík 
financií a tento bol rozdelený na územie podľa potreby zo strany jednotlivých území. Ing. 
Urbanovič vyjadril svoj nesúhlas s momentálnym rozdelením alokácií a podľa neho takýmto 
spôsobom strácajú zmysel regionálne partnerstvá. Podľa neho nemá VUC diktovať, čo majú 
robiť jadrové mesta, ale majú sa jadrové mestá dohodnúť, čo kto a kde potrebuje. Na 
niektorých strategických projektoch je možné sa zhodnúť, ale treba prihliadať na proporciu 
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alokácií a potreby územia. Taktiež treba z pohľadu Projektových zámeroch komunikovať 
hlavne na úrovni Administratívnych kapacít. Mestá by sa mali dohodnúť, že v prípade ak jedno  
mesto nevie financie v rámci opatrenia vyčerpať, dohodne sa s druhým mestom o tom, že túto 
alokáciu použije druhé mesto. Malo by sa zabrániť vytváraniu Projektových zámerov, ktoré 
budú zbytočné a sú robené len preto, aby sa minuli peniaze z alokácie. Ing. Urbanovič 
navrhol, aby  sa Ružomberok a Liptovský Mikuláš takýmto spôsobom dohodli, a takto je to 
dané aj do zápisu, teda že mestá si rozdelia alokácie približne 1:1. 
Predseda Kooperačnej rady JUDr. Kubáň zhodnotil, že oba mesta aj členovia Kooperačnej 
rady  súhlasia s takýmto rozdelením. Z jeho strany padla otázka, čo sa stane s nevyčerpanou 
alokáciou v jednotlivých opatrenia. 
Ing. Pavlík, PhD. sa najprv vyjadril k  proporcionalite alokácií. Informoval prítomných o tom, 
že už existuje záznam zo zápisu, že sa Kooperačná rada dohodla na rozdelení alokácie 1:1 
v niektorých prípadoch sa dohodli na inej, všetko je v pôvodnom zápise. Túto tabuľku je 
možné do stavu zapísania v percentuálnom vyjadrení v prípade potreby. Sú v nej uvedené  aj 
opatrenia, ako financovanie Administratívnych kapacít, ale aj iné, ktoré by mali byť 
realizované ako spoločné projekty. V prípade týchto by sa mali mestá dohodnúť na spoločnej 
koncepcii a spoločnej proporcii. K presunu medzi opatreniami podotkol Ing. Pavlík, PhD, že z 
jeho pohľadu je toto veľmi problematické. V tomto stave takáto flexibilita momentálne 
neexistuje. Jediné čo je možné spraviť je, že mestá budú vyjednávať s inými žiadateľmi, ktorí 
budú čerpať danú alokáciu, ale s prínosom pre mesto, toto však musí byť schválené 
monitorovacím výborom, ktorý je momentálne iný ako bol v predchádzajúcom monitorovacom 
období. Akákoľvek zmena v alokačnej tabuľke bude musieť byť schválená monitorovacím 
výborom. S presunom alokácie medzi opatreniami preto radšej nepočítajme. 
Ing. Kormaníková poznamenala, že v istom čase sa rozprávalo o možnosti zámeny 
(„bártrovania“) alokácii medzi jednotlivými opatreniami s inými mestami v rámci UMR, ale 
nijako sa to nedoriešilo. 
Ing. Pavlík, PhD. sa k tomuto vyjadril, že toto si vie predstaviť, ale zatiaľ nevieme povedať, či 
to bude reálne. 
Predseda JUDr. Kubáň sa zapojil do diskusie tým, že vyjadril potrebu realizácie takýchto 
presunov práve do opatrení, kde nám chýbajú peniaze, hlavne na opravu ciest a komunikácií. 
Nejednalo  by sa o navyšovanie zdrojov alebo alokácií v jednotlivých opatreniach, ale o 
presun z tých, ktoré vieme že nie sme schopní vyčerpať. 
Ing. Urbanovič na to reagoval, že pôvodná informácia z ministerstva bola, že dostaneme 
nejaký balík peňazí a ten si budeme môcť rozdeliť na územie podľa potreby. Potom nastala 
situácia, kedy sa začali robiť PHSR a zámery. Potom bolo ďalšie stretnutie s ministerstvom, 
kde neboli definované tie opatrenia, ktoré požadovali mestá, ale tie, ktoré definovalo 
ministerstvo. Peniaze boli rozdelené do opatrení, kde ich naše mestá reálne nepotrebujú. 
Vyzerá to tak, že alokácia schválená v roku 2022 nebude môcť byť zmenená. Celá tá robota 
ktorá sa urobila v rámci spolupráce aj pri PHSR a nastavovaní priorít bola úplne zbytočná 
a dostali sme alokáciu, ktorá nie je pre nás účelovo použiteľná. 
Ing. Pavlík, PhD. informoval prítomných, že v minulosti sme navrhovali vyčleniť balík financií, 
ktorý nebude rozbitý do jednotlivých opatrení. MIRRI ale rokovali s jednotlivými 
poskytovateľmi koľko financií sú ochotní dať do jednotlivých opatrení a na základe toho sa 
nastavili alokácie. 
Ing. Urbanovič reagoval, že podľa jeho názoru je toto riešenie z pohľadu miest úplne 
nelogické, nakoľko potreby regiónov išli do „šuflíka“. 
Ing. Horvát (MAS Dolný Liptov) nadviazal na Ing. Urbanoviča. Podľa neho bol návrh na 
začiatku sedliacky, v dobrom slova zmysle. Ak rozdeľujeme do regiónov 17 percent alokácie, 
nerozdeľujme financie do podrobných opatrení, ale len do základných piatich. Po 
strednodobom hodnotení si myslí, že bude možné realizovať nejaké zmeny. Administratívne 
kapacity budú musieť mať pripravené projekty ak dôjde k realokácii finančných prostriedkov 
do opatrení, ktoré potrebujeme čerpať, ak sa do nich presunú peniaze. Musíme mať však 
vybraté hlavne strategické projekty orientované na jadrové mestá, ale ktoré  majú presah aj 
na jednotlivé obce UMR RK - LM. Musíme prichádzať s projektovými zámermi, máme len 5-
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6 rokov na to, aby sa dočerpali financie, takže aby nedošlo k tomu, že sa na záver 
programového obdobia sa budú „hádzať“ financie do nezmyselných projektov. Alokácie nie 
sú vysoké, takže treba zrealizovať 3 – 4 projekty, ktoré budú mať strategický význam pre celé 
územie UMR RK - LM. Vie si predstaviť, že  projekty by mali byť väčšieho charakteru, nie len 
lokálneho. 
Ing. Pavlík, PhD. reagoval tým, že je potrebné aby sa nám podarila zachovať aj flexibilitu 
v rámci politického cieľa.  
Ing. Horvát k tomu poznamenal, že presne tam smeroval, že EÚ si potrebuje strážiť najmä 
dodržanie politických cieľov.  
Ing. Pavlík, PhD. navrhol prítomným pripraviť Projektové zámery na viaceré projekty aj keď 
budú presahovať alokáciu, ale aby bolo jasné, že tieto projekty nám definujú naše potreby 
a bude možné do nich presúvať po strednodobom hodnotení alokácie a realizovať ich. 
Ing. Urbanovič položil otázku, „Čo je to príprava Projektového zámeru?“. V niektorých 
prípadoch potrebujeme projektovú dokumentáciu, ktorej vypracovanie je časovo aj finančne 
náročné. 
Ing. Pavlík, PhD. vysvetlil, že mal by to byť Projektový zámer, ktorý potrebujeme realizovať 
a získať naň finančné prostriedky. Projekt musí byť strategicky naplánovaný, na začiatku  naň 
nebudú financie, ale na jeho realizáciu sa musí všetko pripraviť v priebehu cca 2 rokov, aj keď 
výzva na daný projekt ešte nie je vyhlásená. Projektový zámer podľa Ing. Pavlíka musí byť 
strategickým zvažovaním. 
Ing. Horvát (MAS Dolný Liptov)  reagoval, že Projektový zámer je pre žiadateľov nástrojom 
ktorý vie v základe poskytnúť informáciu, či sa bavíme o strategickom plánovaní. Musia byť 
rovno naplánované indikátory, ciele a cieľové skupiny a podobne.  
Ing. Kormaníková upozornila prítomných, že alokácia na modernizáciu škôl pre náš UMR je 
veľmi nízka a len mesto Ružomberok  má záujem modernizovať školy vo výške viac ako 3 
milióny EUR, pričom máme momentálne alokáciu len 600 000,- EUR. Bolo by nehospodárne  
vynakladať financie na projektové dokumentácie u projektov, ktoré vysoko prevyšujú alokáciu 
pre dané opatrenie. Keďže o modernizáciu škôl majú veľký záujem obe mestá je potrebná 
dohoda, že alokácia pre toto opatrenie (RSO4.2) bude rozdelená pre obe mestá v pomer 1:1.  
Ing. Pavlík, PhD. reagoval, že pri každom opatrení je nutné dominantne vychádzať z toho, že 
osekáme Projektové zámery do alokácie, do ktorej sa zmestíme a potom budeme evidovať aj 
projekty nad rámec. Netreba sa spoliehať na to, že v jednotlivých opatreniach bude zvýšená 
alokácia o vysokú sumu, že bude možné zafinancovať všetky projekty nad rámec.  
 
 

 
Návrh na uznesenie: 
Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
I. Berie na vedomie: 
Informáciu o  aktuálnom stave implementácie integrovaného územného rozvoja na území UMR 
Ružomberok – Liptovský Mikuláš.  
 
Hlasovanie:   /za/ - 7   /zdržal sa/ - 0  /proti/ - 0 
 
Overovateľ uznesení a zápisnice bol schválený uznesením č. 5/2024. 
Hlasovanie:   /za/ -   /zdržal sa/ -   /proti/ 
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K bodu 5 Indikatívny harmonogram plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady UMR 
Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

 
 

Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň požiadal Ing. Jána Pavlíka, PhD. o predstavenie indikatívneho 
harmonogramu plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
 
Následne otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
 
Ing. Palvík, PhD. – predstavil harmonogram plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady. Informoval 
prítomných, že ak by sme chceli dodržať termín zasadnutia Kooperačnej rady na dňa 12.6.2024,  
musia byť Projektové zámery dodané do 28.3.2024. Akonáhle toto bude schválené bude tento 
harmonogram zaslaný na regionálne centrá a ministerstvo. 
 
 
Návrh na uznesenie: 
Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
I. Schvaľuje: 
 
Indikatívny harmonogram plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský 
Mikuláš. 
Hlasovanie:   /za/ -   7  /zdržal sa/ -  0 /proti/ - 0 
 
Overovateľ uznesení a zápisnice bol schválený uznesením č. 6/2024. 
Hlasovanie:   /za/ -   /zdržal sa/ -   /proti/ 
 
Harmonogram plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady UMR RK – LM tvorí neoddeliteľnú prílohu 
č. 1 tohto zápisu. 
 
 

K bodu 6 Kritériá pre výber projektových zámerov integrovaných územných investícií 
 

Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň požiadal Ing. Jána Pavlíka, PhD. o predstavenie kritérií pre výber 
projektových zámerov integrovaných územných investícií. 
 
Následne otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
 
Ing. Pavlík informoval prítomných o tom, že v prípade hodnotiacich kritérií sme prešli dlhším 
procesom. Vychádzali sme z Usmernenia č. 8 a Štatútu a rokovacieho poriadku Kooperačnej rady. 
Spravili sme vylučovacie a bodové kritériá. Pri bodových kritériách je dôležitá najmä naliehavosť 
a prínos pre územie. Nedávali sme do hodnotenia stav pripravenosti, aby nedošlo k tomu, že 
strategický projekt je v stave nižšej pripravenosti ako nestrategický. Stupeň projektovej prípravy je 
len stupeň, ktorým sa daný projekt posúva v čase. Tak isto sme  nedávali veľa kritérií, aby projekty 
zbytočne nedostávali veľa bodov a vlastne nám z toho nič nevyšlo. 
Ing. Horvát, PhD. (KU)  sa zapojil do diskusie otázkou, či rozumie správne, že toto bodové hodnotenie 
budeme používať do konca obdobia? Často krát sa podľa neho stáva, že sa ukáže až plynutím času, 
že sa tieto veci dajú vylepšiť? Bude možné toto bodové hodnotenie ešte vylepšiť?  
Ing. Pavlík, PhD. reagoval na jeho otázku tak, že Kooperačná rada vždy môže spraviť zmenu, ale 
aby sme potom úplne neprekopali celý charakter hodnotenia. Pri príprave sme išli tým systémom, že 



UMR „Ružomberok – Liptovský Mikuláš“ 

  Kooperačná rada 
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máme schválený projektový zásobník, ale nemáme schválené kritériá. Kritériá je samozrejmé možné 
meniť. 
 
 
 
Ing. Bartková položila otázku, či toto hodnotenie je hodnotenie, ktoré robí Kooperačná rada, alebo 
Administratívne kapacity. 
Ing. Pavlík, PhD. jej vysvetlil, že toto hodnotenie realizujú Administratívne kapacity, Kooperačná rada 
dostane vyjadrenia Administratívnych kapacít– je to podklad pre Kooperačnú radu. 
 
 
Návrh na uznesenie: 
Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 
I. Schvaľuje: 
Kritériá pre výber projektových zámerov integrovaných územných investícií. 
 
Hlasovanie:   /za/ - 7   /zdržal sa/ - 0  /proti/ - 0 
 
Overovateľ uznesení a zápisnice bol schválený uznesením č. 7/2024. 
Hlasovanie:   /za/ -   /zdržal sa/ -   /proti/ 
 
 

K bodu 7 Záver 
 
Predseda KR, JUDr. Ľubomír Kubáň, poďakoval prítomným za účasť a oficiálne ukončil stretnutie 
Kooperačnej rady. Upozornil prítomných, že do konca marca je ešte možné predkladať a schvaľovať 
Projektové zámery v inom termíne, ale od 1.4.2024 už podľa schválených termínov.  
 
 
 
V Ružomberku, dňa: 12.3.2024 
 
 
Predseda: JUDr. Ľubomír Kubáň         
 
 
 
Zapísala: Mgr. Veronika Mikulková  
           
 
 
Overila: Ing. Jana Kormaníková 
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Príloha č.1 - Harmonogram plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady UMR RK – LM  
 
 
 

Indikatívny harmonogram plánovaných zasadnutí Kooperačnej rady UMR 

Ružomberok – Liptovský Mikuláš v roku 2024 

Dátum predloženia vypracovaných 

a žiadateľom  podpísaných finálnych 

verzií formulárov projektových zámerov 

IÚI Administratívnym kapacitám (fyzicky 

najneskôr 45 pracovných dní pred 

rokovaním KR UMR Ružomberok – 

Liptovský Mikuláš) 

 

 

Termín rokovania 

KR UMR Ružomberok – Liptovský 

Mikuláš 

 6.3.2024 

28.3.2024 12.6.2024 

20.5.2024 31.8.2024 

19.7.2024 25.9.2024 

20.9.2024 4.12.2024 
 


